
Forslag til hvordan O/A kan videreutvikle organisering av DM fra 2020. 
Forslaget har bakgrunn i ønske om at flere av medlemmene forhåpentlig 
vil melde seg på DM. 
  
Forslag til årsmøtet NVK, Oslo og Akershus, 17.12.2019 
«Det kjentgjøres at styret delfinansierer startkontingenten med 50%. 
Enkeltmedlemmer kan melde på inntil 2 hunder i prioritert rekkefølge. Ved 
samlet påmelding av flere hunder enn et på forhånd angitt maksimumstall, 
kontaktes ekeltmedlemmer som har meldt på 2 slik at bare den først 
prioriterte hunden får delta.» 

  
Ovennevnte vil forhåpentlig gjøre det mer attraktivt å melde på, og bidra til 
større bredde. I tillegg vil deler av klubbens årlige overskudd bli brukt på 
medlemmene. 

  
Hilsen Tor Frigård  
 
 


